
 
Ajuntament de Felanitx

ACTA DE LA SESSIÓ DE L’AJUNTAMENT PLE

Identificació de la sessió

Núm.:3/2021
Caràcter: extraordinària
Convocatòria: primera
Data:17de febrer de 2021
Horari: de 20:00 hores a 20:45 hores
Lloc: sala de reunions telemàtica

Assistents

 Jaime Monserrat Vaquer, batle-president.
 Catalina Soler Torres, Pedro Acosta Durán, Sebastià Adrover Palmer,

Rafael Rubio Ferrer, Bárbara M. Barceló Pascual i Marta Cano Roig,
pel Partit Popular.

 Miquel Lluís Mestre Mestre, Maria Mesquida Artigues i  Pau Massutí
Ballester, pel Bloc per Felanitx-APIB.

 Melania Mesquida Tran, per El Pi-Proposta per les Illes Balears.
 Francisco  Duarte  Barceló,  María  Gracia  González  López  i  Damiana

Massutí Gómez, pel Partit Socialista de les Illes Balears.
 Caterina Ramon Bordoi, per Unidas Podemos-Unides Podem.
 Maria Vidal Bennàsar, de Vox-Baleares.
 Juan Aznar Hernández, regidor no adscrit.
 Sebastià Galmés Verger, interventor.
 Joan Garcia Cortès, secretari.

En  primer  lloc,  el  batle  justifica  la  convocatòria  d’aquesta  sessió
extraordinària, atesa la necessitat de tenir, a la major brevetat possible, les
disposicions de crèdit per executar dues actuacions molt importants, que ja
estava definit que anirien a càrrec del romanent de Tresoreria, com són
l’adquisició del solar de l’escola i disposar de crèdit per a les ajudes que es
volen  tramitar  per  la  COVID.  Evidentment,  totes  les  altres  partides  de
quantia  inferior  que  durant  els  dos  darrers  mesos  s’ha  previst  que
s’executaran de forma més o menys immediata, s’han incorporat a aquesta
primera modificació.

1.  EXPEDIENT 253/2021.  MODIFICACIÓ DE CRÈDIT  03.2021 PER
CRÈDIT EXTRAORDINARI A FINANÇAR AMB CÀRREC AL ROMANENT
LÍQUID DE TRESORERIA

1.1  Proposta  de  modificació  de  crèdit  03.2021  per  crèdit
extraordinari a finançar amb càrrec al romanent líquid de Tresoreria

data:18
data:18
data:18
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El Ple de l’Ajuntament està assabentat de la proposta de la regidora, Sra.
Melania Mesquida, de modificació de crèdit 03.2021 per crèdit extraordinari
a  finançar  amb  càrrec  al  romanent  líquid  de  Tresoreria,  prèviament
dictaminada per la Comissió Municipal Informativa d’Economia i Assumptes
Generals de dia 11 de gener de 2021, que seguidament es transcriu:

«Ateses les negatives repercussions socioeconòmiques que la crisi sanitària
ha ocasionat a l’economia i a la societat en general del nostre municipi, s’ha
detectat  la  necessitat  de  dur  a  terme  tota  una  sèrie  d’actuacions
encaminades a ajudar els veïnats i comerciants:

-  Dotar  pressupostàriament  l’aportació  municipal  a  favor  del  Consell  de
Mallorca  per  a  la  tramitació  de  subvencions  destinades  als  sectors
econòmics més perjudicats.

- Dotar pressupostàriament una convocatòria per a la concessió de bons de
consum en el comerç local.

- Incrementar les subvencions per a la rehabilitació d’immobles i façanes
per a aquest exercici 2021.

Igualment,  resulta  necessari  dotar  pressupostàriament  el  crèdit
corresponent per a l’adquisició i dotació de serveis del solar destinat a la
construcció del nou CEIP a Felanitx.

Altres despeses considerades necessàries i que no es poden demorar són
les següents:

- neteja solar de Can Alou

- legalització punt verd Portocolom

- rehabilitació de camins rurals

- redacció de projectes

- rehabilitació de carrers

- manteniment de camins rurals

- indemnització COVID contracte servei consergeria Poliesportiu Toni Peña

- desmuntatge coberta escenari Parc Municipal
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- manteniment i millora edifici jutjat de pau

Atès  que  dels  resultats  de  la  liquidació  de  l’exercici  2020,  aprovada
mitjançant Decret de Batlia número 082/2021, es desprèn que l’Ajuntament
disposa  d’una  liquiditat  superior  als  9  milions  d’euros,  inclosa  dins  del
romanent de Tresoreria, i que es considera oportú utilitzar dits recursos per
ajudar la societat a sortir de la crisi econòmica derivada de la pandèmia.

D’acord amb tot l’anterior, vist l’informe d’Intervenció favorable i després
del  dictamen  previ  de  la  Comissió  Informativa  d’Economia  i  Assumptes
Generals,  es  proposa  al  Ple  de  l’Ajuntament  de  Felanitx  l’adopció  del
següent ACORD:

Primer. Aprovar  inicialment  l’expedient  de  modificació  de  crèdit  núm.
03.2021 del vigent Pressupost, per crèdit extraordinari finançat amb càrrec
al romanent líquid de Tresoreria, d’acord amb el següent detall:

DESPESES

DESCRIPCIÓ PROG. ECON. MODIFICACIÓ

REDACCIÓ DE PROJECTES 1510 227064 20.000,00 € 

REHABILITACIÓ CARRERS 1532 210001 30.000,00 € 

SUBVENCIONS REHABILITACIÓ D'IMMOBLES 1522 780000 70.000,00 € 

SUBVENCIONS REHABILITACIÓ DE FAÇANES 1522 780001 50.000,00 € 

NETEJA ABOCADOR CAN ALOU 1700 227990 20.000,00 € 

LEGALITZACIÓ PUNT VERD PORTOCOLOM 1700 227991 100.000,00 € 

DESMUNTATGE COBERTA ESCENARI PARC MUNICIPAL 1711 212001 15.000,00 € 

ADQUISICIÓ SOLAR I DOTACIÓ SERVEIS PER A NOU 
CEIP 3230 621001 500.000,00 € 

INDEMNITZ. COVID SERVEI CONSERGERIA POL. TONI 
PEÑA

3400 227001 6.000,00 € 

APORTACIÓ A CONSELL DE MALLORCA. SUBVENCIONS 
COMERÇ 4310 461000 150.000,00 € 

BONUS CONSUM COMERÇ 4310 472000 350.000,00 € 

MANTENIMENT CAMINS RURALS 4540 210002 100.000,00 € 

MANTENIMENT EDIFICI JUTJAT DE PAU 9200 212001 5.000,00 € 
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ADQUISICIÓ MOBILIARI JUTJAT DE PAU 9200 625001 6.000,00 € 

1.422.000,00 €

INGRESSOS

DESCRIPCIÓ ECON. MODIFICACIÓ

ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES 
GENERALS 87000 1.422.000,00 €

Segon. Exposar aquest acord al públic, després d’anunci previ en el Butlletí
Oficial  de les Illes Balears,  per  15 dies,  durant  els  quals  els  interessats
podran  examinar-lo  i  presentar  reclamacions  davant  el  Ple.  L’acord  es
considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  l'esmentat  termini  no
s'haguessin presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un
termini d'un mes per resoldre-les. 

Tercer. Una vegada definitivament aprovat l’acord serà publicat, resumit
per  capítols,  en  el  Butlletí  Oficial  de  les  Illes  Balears.  Així  mateix,  se’n
remetrà còpia a l'Administració de l'Estat i a la comunitat autònoma.»

1.2 Debat

Abans de debatre l’assumpte, la  Sra.  Melania Mesquida vol  informar del
decret de Batlia 2021-082, de 4 de febrer, d’aprovació de la liquidació del
Pressupost  de  2020.  Aprofita  per  donar  les  gràcies  al  departament
d’Intervenció per la feina que han fet durant els dos darrers mesos, ja que,
en un temps rècord, menys de dos mesos, som uns dels primers municipis
que tenim aprovat definitivament el Pressupost i la liquidació feta. Continua
dient que, com han pogut veure al decret, el resultat de la liquidació és un
superàvit de 3.143.671,53 €. Atesa la situació en què ens trobam, pareix un
poc estrany que aquest Ajuntament tengui un superàvit tan elevat. El motiu
d’aquest superàvit és la paralització que vàrem tenir l’any passat per mor
de  la  pandèmia,  una  paralització  administrativa  que  ha  impedit  seguir
endavant amb els projectes que tenien pensat fer durant 2020. A més, han
tengut  al  voltant  de  600.000  €  més  d’ingressos  dels  que  tenien
pressupostats l’any passat. A més d’aquests ingressos, hi ha hagut menys
despeses, sobretot en el Capítol 1, de personal, perquè el 2020 no es varen
poder cobrir  les places de policia local.  Ara, durant el 2021, posaran en
marxa  l’oferta.  També  hi  ha  hagut  menys  despesa  en  el  personal
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d’Urbanisme, ja que el 2020 no es va poder treure la plaça d'arquitecte, ni
la de zelador, que dins 2021 ja s’han cobert, a més d’altres places que no
s’han  pogut  cobrir.  Tot  això  suposa  entorn  als  700.000  €.  També  han
estalviat en despesa corrent, com són, sobretot, festes, turisme, residus,
guarda rural.  Tampoc no varen demanar el  préstec de 500.000 € per a
l’escola  nova,  que  va  suposar  un  estalvi  de  35.000  €  en  despeses
financeres. Varis projectes que estaven pressupostats el 2020, que no es
varen dur a terme i que es podran fer durant 2021. També hi ha hagut un
estalvi en subvencions que no s’han arribat a donar, o que no varen arribar
a veure la llum, com les subvencions per a rehabilitació d’immobles o de
façanes.  A  més  de  tot  això,  també  hi  sumen  el  superàvit  del  Centre
Cultural. Repeteix que aquest superàvit ve donat per la crisi sanitària que
va paralitzar totes les administracions públiques durant més de 3 mesos, de
la qual cosa pensa que tots en són coneixedors. Per tant, han tancat 2020
amb un poc més de 3 milions de superàvit, als que s’hi ha de sumar el
romanent acumulat els darrers anys, que fa un total de 9.998.371,30 €,
més 301.464,75 € del romanent del Centre Cultural. També aprofita per
informar que es va aprovar, per decret núm. 92, una modificació de crèdit
per  incorporar  al  Pressupost  d’aquest  any  un  total  d’1.494.892  €  de
romanent per pagar despeses pressupostades o aprovades l’any 2020, com
reformes de carrers, execucions de projectes, subvencions vàries, etc. 

La Sra. Maria Vidal veu que hi ha una modificació de 20.000 € per a la
modificació de projectes i voldria saber a quins projectes es refereix.

El batle contesta que no està concretat, però , atès que ja s’han encarregat
projectes,  s’ha  incrementat  aquesta  partida  per  poder-ne  fer  més.  Són
projectes  de carrers que aniran encarregant durant l’any i  és la  partida
petita que ve indefinida dins el Pressupost,  perquè es va adaptant a les
necessitats que van sorgint. Per nomenar-ne algun, el carrer d’en Soler, el
Sant Salvador de Portocolom per connectar el carril bici amb la redona de
dalt, el projecte del solar del carrer de s’Aigo, són projectes que ja estan
encarregats. Per tant, incrementen la partida per no trobar-se sense crèdit
amb projectes per encarregar.

La Sra. Caterina Ramon demana si el projecte de clavegueram de sa Punta
també va amb aquests 20.000 €. Per altra part, el batle parla de 600.000 €
d’ingressos que no estaven prevists i demana si es pot concretar un poc
més d’on vénen aquests ingressos.

El batle, quant al clavegueram de sa punta, contesta que no, per ara mateix
no està previst.

La Sra. Melania Mesquida, quant als 600.000 € d’ingressos de més, explica
que  és  perquè  s’ha  ingressat  més  en  imposts,  en  imposts  d’activitats
econòmiques, en el de construccions, en taxes vàries, en subvencions que,
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en lloc de donar-nos a principi o a mitjan any,  ens han donat al final i això
ha incrementat  els  ingressos.  Són aportacions d’altres  administracions o
més ingressos per imposts. També s’han donat més llicències. Per això hi ha
més ingressos.

La Sra. Ramon, en relació a aquestes subvencions, entén que,  si  no es
justifiquen, s’hauran de retornar.

La Sra. Mesquida contesta que els doblers d’aquestes subvencions no es
retornen, sinó que es justifiquen dins aquest any. Són subvencions per a
inversions,  que han liquidat més del  que inicialment estava previst,  que
després, d’alguna manera, repercuteix en l’estalvi quant a despesa. 

Pren la paraula l’interventor, i explica que moltes subvencions es paguen a
l’Ajuntament per anticipat i després es justifiquen o s’executen a mesura
que transcorren els terminis, i això ens ha donat un superàvit que es calcula
d’acord amb la normativa europea, que té en compte aquests ingressos com
a  majors  ingressos  dels  prevists,  però  realment  aquests  ingressos  són
desviacions positives de finançament, que en el 2021 seran negatives de
finançament. Però la normativa és així, al final ho computen com a major
ingrés i, per tant, un major superàvit.

El Sr. Miquel Lluís Mestre manifesta que el seu grup no té cap objecció a
l’expedient de modificació de crèdit i, per tant, hi votaran a favor. Però té
dos dubtes. Un és una qüestió tècnica respecte a la partida del solar de
l’escola, i és que demà es trobaran que el Pressupost tendrà 1 milió d’euros
per a aquest solar, perquè no s’ha donat de baixa la partida inicial, com
tampoc  no  donen  de  baixa  la  partida  d’ingrés  del  crèdit.  Demana  com
resolen això, que és una qüestió més tècnica que altra cosa. El segon dubte,
que és més de calat  polític,  més enllà  d’aquesta primera modificació de
crèdit,  demana  quin  comptes  fa  aquest  consistori  respecte  a  altres
inversions  durant  2021,  atenent  a  la  xifra  que  ha  donat  la  regidora
d’Hisenda, que creu que és al voltant dels 10 milions d’euros de superàvit.
Demana  si  el  consistori  fa  comptes  executar  més  despesa,  i  aquí  li
acudeixen projectes com el del convent de s’Horta, demana si han avançat
en aquest punt.

L’interventor explica que els recursos que vénen finançats per una operació
de crèdit, fins que no es formalitza, estan declarats no disponibles. Per tant,
al final els 500.00 € de despesa, amb els 500.000 € que haurien d’haver
ingressat mitjançant un préstec bancari, es compensen i no computen un
amb  l’altre.  Per  tant,  al  final  només  tendran  els  500.000  €,  que  avui
s’habiliten,  de  crèdit  a  la  part  de  despeses.
A més d’això, tendran els 15 o 20.000 € d’estalvi que havien previst de
despeses financeres derivades de la concertació del préstec bancari.
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Quant  a  la  segona  pregunta,  el  batle  diu  que  som dia  17  de  febrer  i
realment, entre el crèdit que es va passar de les inversions previstes en el
darrer trimestre de 2020, més aquesta modificació de crèdit, ja ronden els 3
milions. La previsió és fer augmentar aquesta quantitat d’inversió, hi haurà
més inversió, però, com bé saben, el marge de prudència de l’Ajuntament
damunt el romanent que té, és, com a màxim, el 50% del que té. Tenen
dues operacions molt  grosses pendents que,  si  ens cauen per  sorpresa,
suposaran una bona estocada. Parla de sa Punta i la zona verda de s’Arenal,
que  sempre  han  obligat  l’Ajuntament  a  haver  de  tenir  una  prudència
extremada. En definitiva, està previst executar més inversió, però amb la
prudència  de  no  deixar  cap  endeutament  i  no  comprometre  el  crèdit
necessari per poder resoldre aquestes dues actuacions, si es dóna el cas.

Intervé seguidament el Sr. Francisco Duarte, diu que en referència al que
ha demanat el Sr. Mestre i amb els aclariments del Sr. Galmés, entenen que
aquesta partida estava ideada perquè fos finançada mitjançant un préstec, i
demana de quina manera sortia reflectida en el Pressupost de 2021.

L’interventor explica que aquesta operació estava prevista en el Pressupost
de  2021,  igual  que  estava  prevista  en  el  Pressupost  de  2020.  Estava
prevista amb 500.000 € a la part de despeses, que, com ha dit abans, es
declaren  no  disponibles  automàticament  fins  que  no  s’ha  concertat  el
préstec,  i  també  hi  havia  els  500.000  €  a  la  part  d’ingressos.  Des  del
moment en què no es formalitza aquesta operació de crèdit, com va passar
l’any  passat,  aquesta  operació  queda  suspesa.  Enguany  tampoc  no  es
formalitzarà, arran d’aquesta modificació de crèdit que es du avui al Ple. Per
tant, quedarà anul·lada.

El Sr. Duarte manifesta que no era això el que demanava. És cert que la
partida surt contemplada, però no sortia reflectit al que és el deute públic,
només era aquesta la pregunta tècnica que volia fer, però ja li contestaran
després. Per altra part, més que fer una apreciació general, els agradaria
incidir  en  algunes  coses  d’aquesta  modificació  de  crèdit.  Diu  que  hi  ha
projectes que compten amb el consens de tots els partits, com és el solar
de l’escola, o les ajudes al comerç, o a la resta que puguin contribuir a
reactivar l’economia del municipi. Però n’hi ha d’altres que no consideren
prioritaris  en aquest  moment de crisi.  El  fet  que el  Govern central  hagi
alliberat el superàvit és precisament per afrontar totes aquestes situacions
derivades de la pandèmia, per a tota la gent que ha quedat sense feina, per
als  negocis  tancats,  o la  gent que necessita ajudes.  Consideren que és,
precisament, el moment d’invertir tots els recursos municipals, i ja es fa
amb una part, però amb l’altra, no. Hi ha projectes que potser no són tan
urgents, o són proposables. En canvi, l’emergència social no ho és, i d’això
el seu grup en vol deixar constància. Estan contents que la Sra. Mesquida
hagi dit els 600.000 € d’ingressos de més, que ha demanat la Sra. Ramon,
hagin estat perquè han augmentat les llicències d’Urbanisme, perquè fins fa
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poc deia que el departament d’Urbanisme havia estat paralitzat. Però el que
sobretot hagués agradat al seu grup és que, ja que tenen un òrgan que està
completament aturat, que és la Junta de Portaveus, on altres vegades han
debatut aquests temes,  es recuperàs i  s’hi  poguessin plantejar aquestes
modificacions,  perquè  són  temes  en  els  que,  fins  ara,  hi  havia  hagut
consens de tots els partits, com per exemple el pla Reacciona, on tots hi
varen contribuir. Però des que hi va haver el canvi de govern, no s’ha reunit
cap  vegada  específica  per  treballar  sobre  aquest  tema.  Per  això  sí  que
reclamen que es tengui en compte, perquè el que es fa és prou important,
són  1.422.000  €  que  es  treuen  del  superàvit,  un  superàvit  generat,
precisament,  per  la  pandèmia,  perquè  no  s’han  pogut  fer  totes  les
actuacions que estaven previstes i també hi ha gent que no ha cobrat per
aquestes actuacions que estaven previstes. Per tant,  totes les iniciatives
que varen sorgir al pla Reacciona, s’haurien de tornar a posar en marxa, o
ampliar-se amb el consens de tot el consistori, perquè tots desset han estat
elegits per fer feina per al municipi.

El  batle,  en contestació  al  Sr.  Duarte, diu que a aquesta modificació de
crèdit  hi  ha  unes  línies  mestres,  com  poden  ser  les  aportacions  a  les
subvencions del Consell de Mallorca, la creació dels bonus, que, sens dubte,
s’han explicat a les reunions de portaveus. Inicialment ja ha dit que totes
les partides petites corresponen a actuacions de polítiques que vol executar
aquest equip de govern i que ha considerat dur directament dins aquesta
modificació, que són menys d’un 33% de la modificació de crèdit, ja que
dues partides, una de 500.000 €, que són les subvencions que es puguin
donar als ciutadans, i l’altra de 500.000 € de l’adquisició de solar, són la
part més gruixada d’aquesta modificació de crèdit. Sens dubte, si no s’ha
convocat la reunió de portaveus, ha estat perquè aquestes setmanes hi ha
hagut, o bé Ple, o bé Comissió Informativa, o Ple extraordinari, o Comissió
Informativa  extraordinària,  i  els  seus  components  són  pràcticament  els
mateixos  i  saben  que  en  cap  cas  no  estan  impossibilitats  de  tractar
qualsevol tema que sigui necessari tractar que afecti la situació actual. La
setmana que ve, que no tendran ni Ple ni Comissió Informativa, faran una
Junta de portaveus i, si volen, fins i tot poden avançar el punt perquè quedi
ben clar que poden tractar tots aquells punts que els portaveus considerin
necessaris.

El Sr. Duarte diu que, com ha dit el batle, no s’ha convocat la Junta de
portaveus.  Per  tant,  fins a hores  d’ara,  no els  han explicat  el  tema del
bonus. Només es va esmentar al Ple que es trauria, i els hauria agradat
saber-ho abans, no després d’haver-ho aprovat. Ja que el batle ha tret el
tema, voldrien saber a quins sectors aniran destinats i en què consistirà.

El batle explica que la intenció és fer bonus que incentivin el consum al
comerç.  Vol  avançar que aquesta línia  de 500.000 € prevista a aquesta
modificació  de  crèdit,  és  el  que  s’ha  previst  mitjançant  les  ajudes  del
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Govern  per  intentar  cobrir  el  màxim  de  teixit  social  o  empresarial  del
municipi de Felanitx. Si fos el cas que aquestes línies d’ajuda no cobrissin
tot el teixit comercial, ampliaran, amb una altra modificació, per generar
crèdit per treure una línia de subvencions pròpia i poder arribar a tot el
teixit comercial.

El Sr. Rafel Rubio intervé i diu que és cert que al Ple es va tractar del bonus
d’una  manera molt  superficial.  La  idea és  que cada  ciutadà de  Felanitx
empadronat pugui treure dos codis per poder consumir en el comerç i en els
bars del municipi. Es faran diferents campanyes durant l’any. La idea és que
estiguin dins un espai concret durant un mes. La primera campanya potser
seria  el  mes  de  maig,  amb  coincidència  amb  la  fira.  Els  bonus  van
directament  dirigits  al  ciutadà,  és  una  subvenció  que  donen  al  ciutadà
perquè  compri  en  el  comerç  local.  Ajuden,  amb  una  petita  subvenció,
perquè seran bonus de 10 €, hauran de gastar 20 € i el que compri només
en  pagarà  10  dels  20  primers.  També  n’hi  haurà  de  5.  Després,  el
comerciant haurà de canviar els bonus amb una aplicació. Diu que ja està
demostrada  l’efectivitat  del  sistema  a  altres  municipis.  L’objectiu  és
estimular el consum local, que es compri i es consumeixi dins el municipi. El
ciutadà es podrà treure dos bonus per campanya i l’Ajuntament se’n farà
càrrec. Fins i tot, posaran un sistema amb les ADL, on a la gent major que
tengui dificultat per treure els bonus per l’aplicació,  li  treuran físicament
amb un document. Els comerços ho podran gestionar automàticament amb
el mòbil,  serà de gestió automàtica. En aquests moments s’ho estudien,
estan en contacte amb diferents empreses per valorar les propostes i la idea
és treure la primera campanya el mes de maig.

1.3 Votació

Acabades les intervencions, se sotmet la proposta a votació i, per majoria
de 13 vots a favor (6 del Partit Popular, 3 del Bloc per Felanitx-APIB, 2 del
Pi-Proposta per les Illes, 1 del regidor no adscrit i 1 de Vox) i 4 abstencions
(3 del Partit Socialista de les Illes Balears i 1 d’Unides Podem), s’acorda:

Primer. Aprovar  inicialment  l’expedient  de  modificació  de  crèdit  núm.
03.2021 del vigent Pressupost, per crèdit extraordinari finançat amb càrrec
al romanent líquid de Tresoreria, d’acord amb el següent detall:

DESPESES

DESCRIPCIÓ PROG. ECON. MODIFICACIÓ

REDACCIÓ DE PROJECTES 1510 227064 20.000,00 € 

REHABILITACIÓ CARRERS 1532 210001 30.000,00 € 

SUBVENCIONS REHABILITACIÓ D'IMMOBLES 1522 780000 70.000,00 € 
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SUBVENCIONS REHABILITACIÓ DE FAÇANES 1522 780001 50.000,00 € 

NETEJA ABOCADOR CAN ALOU 1700 227990 20.000,00 € 

LEGALITZACIÓ PUNT VERD PORTOCOLOM 1700 227991 100.000,00 € 

DESMUNTATGE COBERTA ESCENARI PARC MUNICIPAL 1711 212001 15.000,00 € 

ADQUISICIÓ SOLAR I DOTACIÓ SERVEIS PER A NOU 
CEIP

3230 621001 500.000,00 € 

INDEMNITZ. COVID SERVEI CONSERGERIA POL. TONI 
PEÑA 3400 227001 6.000,00 € 

APORTACIÓ A CONSELL DE MALLORCA. SUBVENCIONS 
COMERÇ

4310 461000
150.000,00 € 

BONUS CONSUM COMERÇ 4310 472000 350.000,00 € 

MANTENIMENT CAMINS RURALS 4540 210002 100.000,00 € 

MANTENIMENT EDIFICI JUTJAT DE PAU 9200 212001 5.000,00 € 

ADQUISICIÓ MOBILIARI JUTJAT DE PAU 9200 625001 6.000,00 € 

1.422.000,00 €

INGRESSOS

DESCRIPCIÓ ECON. MODIFICACIÓ

ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES 
GENERALS 87000 1.422.000,00 €

Segon. Exposar aquest acord al públic, després d’anunci previ en el Butlletí
Oficial  de les Illes Balears,  per  15 dies,  durant  els  quals  els  interessats
podran  examinar-lo  i  presentar  reclamacions  davant  el  Ple.  L’acord  es
considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  l'esmentat  termini  no
s'haguessin presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un
termini d'un mes per resoldre-les. 

Tercer. Una vegada definitivament aprovat l’acord serà publicat, resumit
per  capítols,  en  el  Butlletí  Oficial  de  les  Illes  Balears.  Així  mateix,  se’n
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remetrà còpia a l'Administració de l'Estat i a la comunitat autònoma.

2. EXPEDENT 163/2021. DONAR COMPTE DEL DECRET DE BATLIA
2021-082, D’APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2020

Es dóna compte del Decret de Batlia 2021-082, d’aprovació de la liquidació
del Pressupost 2020, i els presents en queden assabentats.

3.  EXPEDIENT  58/2021.  DONAR  COMPTE  DE  L’INFORME
D’INTERVENCIÓ  NÚM.  2021-0007  SOBRE  LES  RESOLUCIONS  DE
BATLIA  CONTRÀRIES  A  OBJECCIONS  EFECTUADES  PER
INTERVENCIÓ DURANT L’EXERCICI 2020

Es  dóna  compte  de  l’informe  d’Intervenció  núm.  2021-0007  sobre  les
resolucions  de  Batlia  contràries  a  objeccions  efectuades  per  Intervenció
durant l’exercici 2020, i els presents en queden assabentats.

El Sr. Miquel Lluís Mestre explica que hi ha una qüestió que es repeteix en
el temps, que és el tema de la despesa en energia. Diu que l’Ajuntament ja
havia mirat per adherir-se a alguna de les plataformes de compra d’energia,
bé fos la FELIB, o bé fos la FEMP, i demana si s’ha avançat en aquest tema,
ja  que,  d’aquesta  manera,  totes  les  aquestes  objeccions  es  podrien
estalviar.

El  batle  informa  que  està  prevista  l’adhesió  de  l’Ajuntament  al  conveni
energètic  de la FELIB.

4.  EXPEDIENT  2869/2020.  DONAR  COMPTE  DE  L’INFORME
D’INTERVENCIÓ 2021-0048 D’AVALUACIÓ DEL COMPLIMENT DE LA
NORMATIVA  EN  MATÈRIA  DE  MOROSITAT  I  PERÍODE  MITJÀ  DE
PAGAMENT CORRESPONENT A L’EXERCICI 2020

Es  dóna  compte  de  l’informe  d’Intervenció  2021-0048  d’avaluació  del
compliment de la  normativa en matèria de morositat  i  període mitjà de
pagament  corresponent  a  l’exercici  2020,  i  els  presents  en  queden
assabentats.

5.  EXPEDIENT  2869/2020.  DONAR  COMPTE  DE  L’INFORME
D’INTERVENCIÓ  2021-0049  D’AUDITORIA  DE  SISTEMES  DE
VERIFICACIÓ DE COMPLIMENT DE CONDICIONS DE FUNCIONAMENT
DEL  REGISTRE  COMPTABLE  DE  FACTURES  CORRESPONENT  A
L’EXERCICI 2020

Es  dóna  compte  de  l’informe  d’Intervenció  2021-0049,  d’auditoria  de
sistemes de verificació de compliment de condicions de funcionament del
registre comptable de factures corresponent a l’exercici 2020, i els presents
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en queden assabentats.

6.  EXPEDIENT  2869/2020.  DONAR  COMPTE  DE  L’INFORME
D’INTERVENCIÓ 2021-0050  DE CONTROL FINANCER PERMANENT.
VERIFICACIÓ EXISTÈNCIA DESPESES COMPTE 413 CORRESPONENT
A L’EXERCICI 2020

Es dóna compte de l’informe d’Intervenció 2021-0050 de control financer
permanent  i  de  la  verificació  d’existència  de  despeses  al  compte  413
corresponent a l’exercici 2020, i els presents en queden assabentats.

I, en no haver-hi més assumptes que tractar, el batle aixeca la sessió, de la
qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

Felanitx, document signat electrònicament al marge.


